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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
PROSINEC 2021 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK  2.12.2021 
 
Místo jednání:  Retro Cafe Jihlava 
 Znojemská 58 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  19:55 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Roman Komenda, Petr Jindra, 

Kamil Vraspír – on-line 
 
Host: Petr Galasovský 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

 

Navržený program jednání:  bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání  Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu  Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů  Dolejš 

 4) Informace jednotlivých komisí    předsedové komisí 
 LK; KRD; KMM; KRR; KPS; DK; KŽF     

 5) DPRR +4  a RPRR+1  Matyáš, Dufková 

 6)  Mládežnické projekty, KCTM Vysočina a Jižní Čechy   Jindra, Dolejš, Pazderník    

 7) Zpráva o čerpání rozpočtu  Matyáš, Dufková 

 8)  Informace z CE VV  host 

 9) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a hosta 
jednání pana Petra Galasovského. Následně VV schválil předložený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Petra Jindru ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV. Dále proběhla diskuse mezi 
členy RVV a Petrem Galasovským ohledně EKO směrnice, o kterém jednal CE VV. Dále Jiří Matyáš sdělil RVV 
informaci ohledně úkolu 11/2021 1, kdy z jednání s J. Kotenem vyplynulo, že peníze alokované pro FBŠ Jihlava,  
která odstoupila z programu PP3 nelze nabídnout jinému oddílu z regionu. 
 
 

4) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen podrobný písemný materiál, který informoval 
o uskutečněných jednáních LK.  
 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o potížích s nominacemi rozhodčích. Vzhledem 
ke covidové situaci, kdy dochází ke změnám nominací těsně před hracím víkendem nebyly uskutečněny 
plánované semináře.  
 

KMM – Petr Jindra informoval RVV o proběhlém setkání s trenéry výběrů.  

 

KRR – Lukáš Dolejš promluvil o uskutečněném náborovém turnaji v Netolicích, kterého se zúčastnily kategorie 
přípravek, elévů a mladších žáků. Tento turnaj umožní „zaplnění“ našich býlích míst (Prachatice, Vlachovo Březí). 
Déle přítomní diskutovali o navržených tématech semináře – vzdělávání oddílů za podpory HIGH LEVEL oddílu 
– Štíři Č.Budějovice. Členové RVV se shodli na tématu – Pořádání neflorbalových akcí – Dětské dny, Pohádkové 
lesy apod. A další seminář pro oddíly bude uskutečněn za podpory oddílu SK Jihlava a Sklo Bohemia Světlá n. 
S. s tématem ženského florbalu. 
 

KPS – Kvůli vládním restrikcím v Rakousku neproběhlo žádné domluvené jednání a ani domluvené akce. V rámci 
tohoto bodu sdělil Lukáš Dolejš, že zrušil získanou dotaci od Jihočeského kraje na zahraniční spolupráci. 

 

KŽF – Roman Komenda informoval plánovaném telekonferenčním setkání, které proběhne 7. 12. 2021 

 

DK – bez jednání  

 

5) DPRR +4 a RPRR+1 

Informace probíhaly v rámci předešlých bodů.  

 

6) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM Vysočina a Jižní Čechy 

 

Jiří Matyáš spolu s Michal Pazderníkem – hlavním koordinátorem pro Vysočinu podali informace o probíhajících 
školských turnajích v Jižních Čechách a na Vysočině. 

 

Jiří Matyáš informoval o získání domén Florbal Vysočina a Jihočeský florbal a následné zřízení emailových adres 
na výběrové trenéry a hejtmany. Dále pohovořil o informacích týkající se ODM, kdy z jednání na KU Jižní Čechy 
spolu s ČUSem vyplynulo, že Jižní Čechy usilují o pořádání ODM v roce 2024. 
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Michal Pazderník hovořil o krocích ohledně změn v Obchodním rejstříku a KB. 

 

7) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Petra Dufková připravila pro jednání RVV podrobné čerpání regionálního rozpočtu a pohovořila o předběžné 
ztrátě. 

 

8) INFORMACE Z CE VV 

Petr Galasovský během celého jednání podával průběžně informace z CE VV k daným probíraným tématům a 
bodům programu. Podrobně členy RVV seznámil s diskusí ohledně připravované Ekonomické směrnice, 
o rozpočtu a o chystaném setkání hejtmanů v Pardubicích. 

 

9) OSTATNÍ 

Termíny jednání RVV: 

27. 01. 2022     18:00     Jihlava (17:00–18:00 by mělo proběhnout on-line setkání s oddíly) 

24. 02. 2022     17:30     Jindřichův Hradec 

24. 03. 2022     17:30     Jihlava 

21. 04. 2022     17:30     Tábor 

06. 05. 2022     17:00     Telč – VH 

 

17. 06. 2022     17:00     LA 

 

Mezi členy a hostem proběhla krátká neformální diskuse. 

 

Lukáš Dolejš poděkoval Petrovi Galasovskému za přítomnost na jednání a všem členům poděkoval za práci pro 
RVV a popřál vše nejlepší do nového roku.  

 

 
Jednání ukončeno ve 19:55. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Petr Jindra, jmenovaný ověřovatel 


